

Date: 23 July 2026

Ref: COMP\ 897

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
 CEO - Boursa Kuwait
 State of Kuwait
 Best Regards

التاريخ : 23 يوليو 2026
 المرجع : COMP/897

السيد / محمد سعود العصيمي
 الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت
 دولة الكويت
 تحية طيبة وبعد،

**Subject: Board of Directors meeting of Kuwait
 Telecommunications Company stc**

**الموضوع / اجتماع مجلس إدارة شركة الاتصالات
 الكويتية stc**

With reference to the above subject, we would like to inform you that The Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc will convene on Sunday, July 26th, 2026, at 01:30 PM, where the following items will be included on the Board of Directors' agenda:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc سوف يجتمع يوم الأحد الموافق 26 يوليو 2026 في تمام الساعة 01:30 ظهراً، حيث سيكون من ضمن بنود جدول أعمال مجلس الإدارة :

- 1- Discussing and approving the interim financial statements as of June 30th, 2026.
- 2- Announcement of the date of the Analyst/Investor conference for Q2-2026 is scheduled to be held on Monday July 27th, 2026, at 2:00 PM (Kuwait Local Time) via live internet broadcast.
- 3- All parties interested in attending the conference are kindly requested to contact Kuwait Telecommunications Company stc for invitation and access details via the following email address:

1- مناقشة و اعتماد البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026 .

2- الإعلان عن موعد عقد مؤتمر المحللين / المستثمرين للربع الثاني لعام 2026، حيث تقرر انعقاده يوم الاثنين الموافق 27 يوليو 2026 في تمام الساعة 2:00 ظهراً بتوقيت دولة الكويت عن طريق بث مباشر على شبكة الانترنت.

3- يمكن للأطراف المهتمة بحضور المؤتمر القيام بالتواصل مع شركة الاتصالات الكويتية stc للحصول على الدعوة وعلى تفاصيل المشاركة من خلال البريد الإلكتروني التالي :

Investor.relations@stc.com.kw

Investor.relations@stc.com.kw

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Dr. Mahmoud Ahmed Abdel Rahman
 د. محمود أحمد عبد الرحمن
 Chairman of Board of Directors
 رئيس مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن معلومة جوهريّة
Disclosure of Material Information Form

Date:	23/07/2026	التاريخ :
Name of The Listed Company:	اسم الشركة المدرجة	
Kuwait Telecommunications Company stc	شركة الاتصالات الكويتية stc	
Disclosure Title	عنوان الإفصاح	
Disclosure of Material Information	إفصاح معلومة جوهريّة	
The Material Information	المعلومة الجوهريّة	
With reference to the above subject, we would like to inform you that The Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc will convene on Sunday, July 26th, 2026, at 01:30 PM, where the following items will be included on the Board of Directors' agenda: 1- Discussing and approving the interim financial statements as of June 30th, 2026. 2- Announcement of the date of the Analyst/Investor conference for Q2-2026 is scheduled to be held on Monday July 27th, 2026, at 2:00 PM (Kuwait Local Time) via live internet broadcast. 3- All parties interested in attending the conference are kindly requested to contact Kuwait Telecommunications Company stc for invitation and access details via the following email address: Investor.relations@stc.com.kw	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc سوف يجتمع يوم الأحد الموافق 26 يوليو 2026 في تمام الساعة 01:30 ظهراً، حيث سيكون من ضمن بنود جدول أعمال مجلس الإدارة : 1- مناقشة و اعتماد البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026 . 2- الإعلان عن موعد عقد مؤتمر المحللين / المستثمرين للربع الثاني لعام 2026، حيث تقرر انعقاده يوم الاثنين الموافق 27 يوليو 2026 في تمام الساعة 2:00 ظهراً بتوقيت دولة الكويت عن طريق بث مباشر على شبكة الانترنت. 3- يمكن للأطراف المهتمة بحضور المؤتمر القيام بالتواصل مع شركة الاتصالات الكويتية stc للحصول على الدعوة وعلى تفاصيل المشاركة من خلال البريد الإلكتروني التالي Investor.relations@stc.com.kw	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهريّة على المركز المالي للشركة	
No financial effect	لا يوجد أثر مالي	
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained herein and acknowledges that it has exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. This is without any liability on the part of the Capital Markets Authority and Boursa Kuwait regarding the contents of this disclosure. Both entities disclaim any responsibility for any damage that may be incurred by any person as a result of the publication of this disclosure, the permission to publish it through their electronic systems or websites, or from the use of this disclosure in any other manner.	يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.	